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§ 14   

Svar på skrivelse om stopp för uppförande av klottervägg i 
stadsdelen 

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Det har kommit in en skrivelse från Ole-Jörgen Persson (M) om att 

stoppa uppförandet av klottervägg i stadsdelen. Det ställs två frågor 

med anledning av detta: 

1. Har stadsdelsförvaltningen någon uppfattning om det ökade 

antalet anmälda klotterbrott grundar sig i verkliga ökningar? 

2. Hur ser förvaltningen på möjligheten att åtminstone fördröja 

uppförandet av graffittiväggen i väntan på att trafikkontoret 

utreder ökningen av klotteranmälningarna? 

Förvaltningen har tagit del av statistik från klotterenheten på 

trafikkontoret som visar att det har skett en minskning i 

anmälningarna i Spånga-Tensta mellan 2014 och 2015 men i hela 

staden har det skett en ökning av anmälningarna.  

På frågan om att fördröja verkställigheten av nämndens beslut är den 

inte aktuell eftersom förvaltningens ansökan om bygglov inte har 

beviljats.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 april 2016. 

Dnr 1.6-200/2016 

 

Anna Jonazon (S) begärde ajournering. 

Nämnden beslutade att ajournera sig i 10 min, 20:00-20:10 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Awad Hersi m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S), Rashid 

Mohamed (V) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby 

(L) lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog att nämnden 

skulle ställa sig bakom det. 
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Ersättaryttrande 

Ersättaren Urban Verner (KD) anmälde att om han hade tjänstgjort 

som ledamot i nämnden hade han ställt sig bakom moderaternas och 

liberalernas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta MP+S+V:s förslag. 

 

Omröstning begärdes. 

 

Följande voteringsordning fastställdes. 

Den som biträder bifall till MP+S+V:s förslag röstar ja. Den som 

biträder bifall till M+L:s förslag röstar nej. 

 

Följande ja-röster avgavs: Awad Hersi (MP), Sus Andersson (MP), 

Anna Jonazon (S), Azad Hassan (S), Mecide Gulenay (S), Jossif 

Gummar (S) och Rashid Mohammed (V).  

 

Följande nej-röster avgavs: Ole-Jörgen Persson (M), Dennis Wedin 

(M), Aras Amin (M), Markus Birgander (M), Annika Rosenberg (M) 

och Bengt Porseby (L). 

 

MP+S+V:s förslag till beslut hade därmed bifallits med 7 röster  

mot 6. 

 

Reservation  
Reservation anmäldes av vice ordföranden Ole-Jörgen Persson (M), 

Dennis Wedin (M), Aras Amin (M), Markus Birgander (M), Annika 

Rosenberg (M) och Bengt Porseby (L) till förmån för eget förslag: 

 

”Förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att avbryta arbetet med att få till stånd en 

legal graffittivägg i stadsdelen 

 

Samt därutöver anföra: 

Vi tackar för svaret på vår skrivelse. 

 

Vi kan konstatera att Stadsbyggnadskontoret nu vid två tillfällen har 

avslagit ansökan om bygglov för en legal graffittivägg i Spånga-

Tensta. Arbetet har tagit lång tid och bundit upp stora resurser i 

förvaltningen. Vår uppfattning är att de resurserna bör läggas på annat 

till gagn inte minst för ungdomar i vår stadsdel.  
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Mot bakgrund av detta föreslår vi därför att stadsdelen avbryter sitt 

arbete för att få till stånd en legal graffittivägg i Tensta, och därmed 

heller inte lämnar in en tredje bygglovsansökan för detta ändamål”.  

 


